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I:iii.i- .:W Protokół Nr XXVII/2SI7
z Sesji Rady Gminy Mietków
z dnia f3 marca 2017 roku.

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy Mietków * Helena AĘmowicz słowami
,,otwieram Sesję Rady Gminy Mietków,', przywitała wszystkich zebranych, na podstawie listy
obecności stwierdziła quorum i przedstawiła porządek obrad:

1. Otwarcie Sesji.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji z drna 10.02.2017 r.
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2017 rok.
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Mietków.
5. Podjęcie uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do

nowego ustroju szkolnego.
6. Podjęcie uchwały w sprawie krleriów stosowanych na drugim etapie postępowania

rekrutacyjnego do przedszkola publicznego.
7. Podjęcie uchwały w sprawie kryteriów stosowanych w postępowaniu rekrutacyjnym do

klasy I publicznej szkoĘ podstawowej dla kandydatów zamieszkałych poza jej obwodem'
8. Podjęcie uchwały w sprawie ptzyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki Rozvriqzywania

Problemów Alkoholowych i Narkomanii na 2017 rok.
9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia ,,Programu opieki nad zwierzętami bezdomn1rrni oraz

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Mietków na 2017 rok,,.
10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego

zawarcia umovy dzierżaw na ok'tes dfurŻszy ruż 3 lata.
il. Podjęcie uchwały w sprawie wytaŻenia zgody Wójtowi na zawarcie kolejnej umowy

dzierżawy po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat.
12. Podjęcie uchwały w sprawie wyruŻerua zgody na sprzeduŻ nieruchomości niezabudowanej

oznaczone1 jako działka nr |87/12' położonej w obrębie Mietków, stanowiącej własność
gminy Mietków.

13. Podjęcie uchwĄ w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg
gminnych publicznych.

14. Wnioski i interpelacje radnych.
15. Sprawy różne.
1ó. Zamknięcie Sesji.

W związku z tym, że Dy'rektor GoK w Mietkowie ma do ptzekazuia krótką informację,
Ptzewodnicząca oddała mu głos.
Mirosław Stawski _ Dyrektor GoK w Mietkowie poinformował o IX edycji konkursu Stół
Melkanocny. Według regulaminu w konkursie mogą braó udztał teptezentacje wsi, instytucji,
stowarzyszeń. Stoły ma.ią być tradycyjne _ zawieruć palmy, pisanki, kraszanki, baranki i inne
zwiqzane z Wielkanocą - stoły będą oceniane przez komisję. Zwrócił się do radnych i sołtysów o
przygotowanie stołu jak co roku.
Będzie równiei konkurs na babę wielkanocną _ będzie to kónkurs ind1tvidualny, nagrody będą
indywidualne.
Przekazał regulaminy obu konkursów oraz plakaty dla sottysów i radnych.
Przewodnicząca podziękowała D}Tektorowi GoK i przystąpiono do porządku obrad'

Adf.
Przewodnicząca Rady Gminy zarządziła głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z popuedntej
sesji Rady Gminy.
Głosowało 15 radnych - oddano 15 gtosów ',za''.
Przewodnicząca stwierdziła, że protokół zsstał przyjęty jednogłośnie.
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Uchwała w sprawie zmiany budŹetu gminy na 2077 rok.
_ Regina ozga _ Skarbnik Gminy _ przedstawiła projekt uchwały
_ Przewodnicząca RG _ wyjaśniłą że wszystkie projekty uchwał zostały przedyskutowane na

posiedzeniu komisji rady' wszystkie uwagi zgłoszone zostały wcześniej.
Głosowało 15 radnych _ oddano 15 głosów ,,za''.
Przewodnicząca stwierdziła, że lchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad 4.
Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Mietków

_ Regina ozga _ Skarbnik Gminy - wyjaśniła, że lchwałą zmieniającą budżet wprowadzarre
są wo1ne środki z 2016 roku _ są to przychody budżetu, w zwiqzk-l z tym na|eŻy urealnió
uchwałę w sprawie wieloletniej plognozy filarrsowej, która prezenfuje dochody i wydatki
budzetu, a takŻe przychody i rozchody'
Przedstawiła proj ekt uchwały'

Głosowało 15 radnych _ oddano 15 głosów ''za''.
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad 5.
Uchwała w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju
szkolnego.

- Ireneusz Słoma _ Sekretarz Gminy _ przypomniał, Źe Rada Gminy podejmowała na
poprzedniej sesji uchwałę o projekcie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów
do nowego ustroju szkolnego. Poinformował, że Kurator oświaty wydał poz1.ty.rł'ną opinię
(to jest opinia wiąŻąca), natomiast zwiazl<l zautodowe nie wydały opinii (to jest opinia nie
wiążąca)
Następnie przedstawił projekt uchwały.

Głosowało 15 radnych _ oddano 15 głosów ,,za''.
Przewodnicząca stwierdziła, Źe uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad 6.
Uchwała w sprawie kr}teriów stosowanych na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do
przedszkola publicznego.

- Ireneusz Słoma _ Sekretarz Gminy _ wyjaśnił, że uchwata jest podejmowana zs wzg|ędl na
zmianę ustawy _ tzn, zmieniła się podstawa prawna otaz zostało wykreślone kryterium nr 1
,,dziecko posiadające ustawowe prawo do korzystania z wychowania przedszkolnego''-
poniewaz obecnie wszystkie dzieci mają prawo do wychowania przedszkolnego'
Przedstawił projekt uchwały .

Głosowało t 5 radnych _ oddano 15 głosów ,,za''.
Przew odnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie'

Ad7.
uchwała w sprawie kyteriów stosowanych w postępowaniu rekrutacfln1'rn do klasy I publicznej
szkoły podstawowej dla kandydatów zunieszkaŁych pozajej obwodem.

_ Ireneusz Słoma _ Seketarz Gminy _ wyjaśnił' że w tej uchwale zmienła się podstawa
prawna w wyniku Zrniany ustawy, a poza tym rttc się nie zmienia.
Przedstawił proj ekt uchwały'

Głosowało 15 radnych - oddano 15 głosów ',za''.
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad 8.
Uchwała w sprawie ptzyjęcia Gmirrrrego Programu Plofilaktyki Rozwipylvania Problemów
Alkoholowych i Narkomanii na 2017 rok.



_ Ireneusz Słoma _ Sekretar z Gminy- po"ń*t p..;ekt uchwały.
Głosowało 15 radnych _ oddano 15 głosów ''za''.
Przewodnicząca stwierdziła, że lchwała zostata podjęta jednogłośnie.

Ad 9.
Uchwała w sprawie przyjęcia ,,Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania
bezdomności zvrieŻąt na t enie gminy Mietków na 2017 rok'''

_ Adam Kozarowicz _ Wójt Gminy _ wyjaśnił' Że plogram przyjmowany jest corocznie, jest
opiniowany przez odpowiednie instytucje. Doda1, ze gmina w br. w wąskim zakresie będzie
mogła dofinansowaÓ.
Przedstawił proj ekt uchwały.

Gtosowało 15 radnych _ oddano 15 głosów ,,za''.
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad 10.
Uchwała w sprawie wyraŻenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego Zawarcia umowy
dzierżawy na okre s dłuŻszy niż 3 lata.

- Wójt wyj aśnił, ze uchwała dolyczy tzw. ,,rybaczówki'' . Polski Związek Wędkarski wystąpił
o dzterŻawę działkl nr 443 , Następnie przedstawił proj ekt uchwĄ.

Głosowało 15 radnych _ oddano 15 głosów ,,za,'.
Przewodnicząca stwierdziła' Że uch:wała została podjęta jednogłośnie.

Ad 11.
Uchwała w sprawie wFażenia zgody Wójtowi na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po umowie
zawarlej na czas oznaczony do 3 lat.

- wójt _ wyjaśnił, ie uchwała dotyczy działek dzierżawionych przez doĘchczasowych
dzierŹawców, którzy wystąpili z wnioskami przedłużenie umów, poniewdi obecne
wygasają.
Przedstawił proj ekt uchwały.

Głosowało 15 radnych _ oddano 15 głosów ',za''.
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie'

AdIz.
Uchwała w sprawie wyrazenia zgody na sprzedai nieruchomości niezabudowanej oznaczonej jako
działka nr 187112, położonej w obrębie MietkóW stanowiącej własnośó gminy Mietków

- Wójt - wyjaśnił, że chodzi o dziaĘ obok Urzędu Gminy z przeznaczeniem na budowę
przychodni stomatologicznej, został dokonany podział i wycena.
Przedstawił proj ekt uchwały i dodał, że sprzedaz nastąpi w drodze przetargu.

Głosowało 15 radnych _ oddano 15 głosów ',za'''
Przewodnicząca stwierdziła, że lchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad 13.
Uchwała w sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych publicznych.

- Jerzy Ftanczyk _ Z-caWójta - przedstawił projekt uchwały.
Głosowało 15 radnych _ oddano 15 głosów ,,za''.
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta jednogłośnie'

Ad 14.
Wniosków i interpelacji nie zgłoszono.
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Ad 15.
Sprawy róŹne

_ Jerzy Kuriata _ radny _ zwrócił się do przedstawicieli policji z p>taniem, czy jest możliwość
częstszego kontrolowania drogi między Nową Wsią Kącką a StróŻą, ponewzŻ jeżd:Żą
tamtędy ciężarówki i asfalt jest na poboczu bardzo połamany.

_ Kamil Piotrowski - Kierownik Prewencji Komisariatu Policji w Kątach Wrocławskich _
odpowiedział, że temat jest im znany, ponieważ Gmina występowała do policji, ze nie są
respektowane ograniczenia tonażowę, z Komendy Miejskiej Policji został delegowany
patrol ruchu drogowego, ponadto sprawa została skierowana do Inspekcji Transpońu
Drogowego o objęcie tej drogi działaniami i czekamy na odpowiedź.

_ Anna Brańka _ radna _ na prośbę jednej z mieszkanek D omanic zap7Ąała co naleĄ zrobiÓ w
sprawie bezpańsko biegających po wsi psów, które maja właścicieli

_ Wójt _ odpowiedział, że należy zwróció uwagę właścicielowi lub zgłosió do urzędu kto jest
właścicielem i w takiej sytuacji podejmowane są intens1tvne dztałania.

- Przewodnicząca RG dodała, ż.e możnateż zgłosió sołtysowi.
_ Jarosław Kępa _ soĘs wsi Dzikowa zwrócił się do Wójta o wykonanie tablicy ogłoszeń

lub gabloty.
- Wójt - odpowiedzial, że jest słup ogłoszeniowy.
_ J. Kępa _ powiedział, że słup nie spełnia roli, poniewaz nic nie chce się trz1,rnaó tego słupa,

ogłoszenia spadają.
_ Wójt _ odpowiedział, że w kuide1miejscowości są słupy ogłoszeniowe i wystarczy klej np'

do tapet.

_ Kazimjerz Polański _ radny * powiedział, żę kużda wieś ma Fundusz Sołecki i jeżeli chce
może sobie wykonaó tablicę ogłoszeń z tych środków.

_ Ryszard Łącz _ Z-ca Przew. RG _ zwrócił się do Wójta o wystąpienie do nadleśnictwa w
sprawie naprawy drogi gminnej, wykonanej przez gminę jako droga doj azdowa do pól.
Została ona zIiszczona przez wywożelie drewna z lasu. W zwiękll z tym jest prośba aby
po zakończeniu w1tvózki naprawili drogę.

_ wójt _ wyj aśnił' że jest to końcowy odcinek ul. Leśnej , gdzie był nawożony kamień
kolejowy.

- ł'ącz Ryszard - druga sprawa to droga powiatowa Maniów.Ploszkowice _ energetyka, która
robiła instalację zostawiła wiele nierówności na poboczu.

_ I. Słoma _ Sekretarz Gminy - odpowiedział, że dzwonił do obwodu -Drogowego w
Mirostawicach, gdzie wyjaŚniono mu, że roboty jeszcze nie są zakończone. stwiefdził' że
też mu się to nie podoba, ale Kierownik obiecał., ie dopilnuje doprowadzenie terenu do
odpowiedniego stanu po zakończeniu robót.

_ Przewodnicząca RG - zapytała czy kioś majeszczejakieś sprawy
_ wójt _ poinformował, że dzisiaj pracownicy ZGK odbierają z Komisariatu w Chojnowie 6

akumulatorów z tych 10 skradzionych od lamp hybrydowych i byó może uda się odzyskaó
również pozostałe 4.. Podziękował przedstawicielom Policji za akcję dzięki k1órej zostały
odzyskane, stwierdzając, że to odsffaszy potencjalnych, kolejnych dewastatorów.

. Przewodnicząca RG _ oddała głos przedstawicielom osP Mietków
- Mateusz Gałka - Skarbnik oSP Mietków _ powiedział, Źe ich obecnośó na dzisiej szej sesji

zwięana jest z planowanym zakupem nowego średniego samochodu terenowego GCBA.
Przedstawił argumenty (w zał,) dlaczego jest to konieczne, omówił powody i ilośó
wyjazdów jednostki od 2014 r., porównując z wyjazdami jednostek oSP Stróża i oSP
Domanice. omówił szczegółowo braki i ilośó naplaw aut będących na stanie oSP'
Zaznaczył, ż.e napraw dokonują we własnym zakesie - podkeślił szczególne
zaatgażowanie Robeńa Cap, określaj ąc go jako ,,złotą rączkę',, jak również bardzo duŻe
zaangaiowalie wszystkich człoŃów oSP we wszelkie prace zalówno przy naprawie
samochodu jak i przy remizie.
Następnie głos zabrał Łukasz Markiewicz _Prezes Zarządu Gminrrego oSP w Mietkowie -



- ) -

który powiedział, że podstawą starania się o środki z innych firnduszy na zakltp samochodu
strazaókiego jest zabezpieczenie w budżecie gminy 400 _ 450 tys. zł'. Stwierdz1ł., żejest to

duŹa kwota, za któtą gmina mogłaby pewnie kupić używany samochód, który służyłby nie

tyle ochotnikom, co społeczeństwu, ale jeżeli ktoś pozbytva się się czegoś to maczy, ż.e nie

pozb1tva się czegoś dobrego. Wskazał również na duże dodatkowe koszty jakie trzeba

tyłoby ponieśó p rzy zakupie uŻywulego samochodu zarówno w kraju , jak i sprowadzonego
z zagranicy _ np. z Niemiec. Dodał, ze M. Gałka poczynił wszelkie koki, aby dowiedzieó

się czy oSP jest w stanie, po zabezpieczenlu w budżecie gminy 400 tys, zł., uzyskaó
pozostałe środki. okazało Się, Źe oSP jest w stanie je uzyskać.
W zwiqzku z tym powiedzi ał, ize uwłia, że jeże|l są możliwości pozyskania środków z

różnych źródeł zewnętrznych, to warto z tego skorzystaó. A wizerunek gminy Mietków na

t1e sąsiednich gmin byłby dużo większy, gdyby gmina mogła się pochwalió takim pojazdem,
za ptaktycznie niedlze ze swoj ej strony pieniądze.
M. Gałka _ przedstawił wszystkie działania stra:Żaków (np. sprzeda:ż kalendarzy z własnymi
zdjęciami) jakie podejmują w celu zdobycia jakicbkolwiek funduszy na lzecz oSĘ na
wykon}.wanię wielu prac we własnym zakresie oraz na zakup różnego sprzętu np. ponton'

defibrylator.
omówił następnie jakie działania kolejno na1eŹy
pr zy szłym rcku zakupió samochód.
Przewodnicząca podziękowała przedstawicie1om

wykonać już w tym roku, żeby móc w

oSP w Mietkowie, st:wietdzając, że
przedstawiona prezentacja zadziałała wystarczająco na wyobraŹnię radnych, ktotzy teruz
nie mają wątpliwości o konieczności zakupu samochodu strażackiego i oddała głos
Wójtowi.
Wójt - stwierdził, że była to wspaniała plezentacja i powiedział, ize zaprosił strzr:Źaków na
sesję nie bez powodu, ponieważ chce wróció do wcześniejszej propozycji - aby sohysi, rady
sołeckie w przyszłorocznym funduszu sołeckim zabezpieczyły środki na techniczną obsługę
swoich obiektów oraz na tmptezy integracyjne, a pozostałe kwoty przekazaty na zakup
samochodu straŻackiego. W budżecię gminy zostanie zabezpieczona pozostała część i
V/spólnymi siłami uda się osiągnąó zarrtierzony cel. Uwa:ża, że zakup tego samochodu to
koniecznośó, ponieważ obraz przedstawionego ptzez strażaków samochodu jednostki oSP
jest przeruŻający, a są to młodzi ludzie i chodzi o to zeby mieli czym v"ryjeżdŻać i żeby byli
bezpieczni.
M. Gałka - zwrócił się do Przewodniczącej RG i do Wójta o podpisanie promesy dotyczącej
zarezerwowania w budżecie na 2018 rok kwoty 400 tys. zł. na zakup samochodu
strażackiego dla oSP w Mietkowie, co jest konieczne' aby pozyskaó zewnętrzne środki'
stwierdzając, że jlżt' teruz na|eży zacząó dztałaÓ, Żeby zmieściÓ się w terminach.
Ł Markiewicz - poinformował na zakończenie, żrc w związkll z tym, że obecnie straŹacy są
wz1tvani do wszystkiego, zostało zawarte porozumienie między Państwowym
Ratownictwem Medycznym a Państwową Strażą Poiarną, na postawie którego PSP jest
dysponowana do tzw, izolowanych zdarzeń medycznych, czy|i tam, gdzie jest zagroi.enie
życia i zdrowia człowieka. Dodał, ie teren gminy Mietków objęty jest opieką drłóch
punktów pogotowia ratunkowego w Gniechowicach i w Sobótce' oprócz tego, kiedy lekarz
pi".*'""go kontaktu wz1tva karetkę do pacjenta np. z podejtzeniem zawafu, a nie ma
wo1nej karetki, wówczas przyjeizdża straLŻ i zabezpiecza pacjenta do przybycia zespołu
medycznego.
Przivtodnicząca RG _ zwróciła się do radnych z p7,taniem, czy ldzielają jej upowzrŹnienia
do podpisania promesy.
Wszyscy radni wyrazilli zgodę poprzez podniesienie ręki.
Januiz Albeń - iadny - powióaziat, zó wszyscy wójtowie biorący udział w konkursie na

Wójta Roku, końcźyt swoje prezentacje pokazem nowo zakupionego samochodu

stra'Źackieso
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- Wójt - odpowieŁiał' żp ne bietze udziału w takich konkursach'
Następnijzłozyt spóźnione życzenia soĘso m z okazji Dnia SoĘsa oraz podz!ękowaria za
ich pracę na rzecz środowiska lokalnego.

Ad 16.
Przewodnicząca Rady Gminy Helena ArĘmowi cz' w z,wiązk,l z wyczerpalńem tematów, zamknęła
Sesję słowami ',7.,amykan Sesję Rady Gminy Mietkód'.

Protokołowała:
Gęnowefa Chabzda

He lena


